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                                                            REFERAT 
 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3. Status Pensionistavisen 

Distributionen denne gang er blevet dyrere end normalt, da der i adressefilen ikke var taget højde 

for 2 pensionister på samme adresse. Der er derfor blevet leveret 2 aviser på adresser, hvor der bor 2 

pensionister. 

 

Grethe kunne berette om, at der har været et par henvendelse vedrørende distributionen. Det er 

typisk fra borgere, som ikke ønsker at modtage avisen, og denne gang også fra ægtepar, der gjorde 

opmærksom på, at de ikke behøvede at få 2 aviser.  

 

Janni gjorde opmærksom på, at der er en udfordring med deadline for adressefilen til næste udgave. 

Deadline er den 30. juli og hun er på ferie fra den 10. juli til 3. august. Det blev aftalt, at Janni 

sender adressefilen inden hendes ferie.  

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Seniorrådet har modtaget høring vedrørende udbud på genbrugshjælpemidler i SKI regi. Der er 

deadline for høringssvar den 19. juni. Flemming læser det igennem og udarbejder et udkast til 

høringssvar. 

 

Seniorrådet har været på Nyborg Strand til Danske Ældreråds Repræsentantskabsmøde og 

Ældrepolitisk konference. Det var rigtig spændende med meget nyttig information. 

 

Punkt 5. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona 

Punkt 5.1 Oprettelse af Handicappris for Fredericia 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning og følger indstillingen. 

 

 



 

 

Punkt 5.2. Godkendelse af Demenshandleplan for Fredericia 

Mona orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning og følger indstillingen. 

Seniorrådet blev opfordret til at deltage på Byrådsmødet den 17. juni, hvor Demenshandleplanen 

formentlig bliver godkendt. Ligeledes vil Seniorrådet være opmærksom på, om der bliver afsat 

penge til Demensfælleskab Lillebælt, når puljepengene ophører. 

 

Punkt 5.3 Projekt Hænder nok - indsatser 

Mona orienterede om sagen og Seniorrådet tog sagen til efterretning og bakker op om indsatserne. 

Bilag til sagen var endnu ikke klar, da der var Seniorrådsmøde, men de bliver eftersendt 

efterfølgende. 

 

Punkt 5.4 Orienteringssag – Udbetaling af støtte til godkendte pensionistforeninger i 

Fredericia 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 5.5 Ansøgning om godkendelse som tilskudsberettiget Pensionistforening – Nordbo 

Senior 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning 

 

Punkt 5.6 Rammer for kvalitetsstandard for indvendig vinduespudsning og større rengørings-

eller oprydningsopgaver 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet afgiver høringssvar, når ny tekst foreligger. 

 

Punkt 5.7 Elbokøkkenet – regnskab 2018 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning og følger indstillingen. 

 

Punkt 5.8 1. budgetopfølgning 2019 for Senior- og Handicapudvalget 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning. Det dagsordenspunkt, som er 

fremsendt til Seniorrådet, er ikke den endelige version. Den endelig version fremsendes 

efterfølgende. 

 

 



 

 

Punkt 6 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 6.1 Orientering v/Jan Kargo 

Mona orienterede om status på ventelisten.  Ventelisten er let stigende, så der er stadig stor 

efterspørgsel, især på demenspladser. Ventelistegarantien overholdes ikke. 

 

Punkt 7. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 8. Eventuelt 

Ikke noget. 

 

 

 

 


